

# HONG KONG

## 4天 香港逍遥游 4D Hong Kong Free & Easy

散客拼团  
Seat-in-coach

### DAY 01 KUALA LUMPUR → HONG KONG 吉隆坡 → 香港

Arrive Hong Kong Airport will be greet by our representative at "Exit B" for transfer to hotel (Seat-in-coach).  
抵达香港赤臘角国际机场，于“B”出口柜台报到，由敝社香港接待员安排送往所下塌的酒店。

### DAY 02 HONG KONG HALF DAY CITY TOUR 香港市区游

Complimentary half-day city tour-Bauhinia Square, Aberdeen Fishing Village (boat by your own expenses), Repulse Bay, Jewelry Factory, Chinese Herbs shop and group photo. Dismiss at Tsim Sha Tsui. 香港半日遊：  
香港半日遊：金紫荊廣場，香港仔漁村(游船自费)，浅水湾观音庙，珠宝厂，参茸店和团体照。

### DAY 03 HONG KONG 香港

Hong Kong free at leisure.  
香港自由活动

### DAY 04 HONG KONG → KUALA LUMPUR 香港 → 吉隆坡

Free till time departure to Hong Kong Airport for your flight home (Seat-in-coach).  
自由活动直到指定时间送往机场，飞返家园。

### OPTIONAL TOURS 自選付费项目 :-

Hong Kong: Night tour of Victoria Peak, Women Street, Avenue of Stars, Madame Tussauds and Dinner.  
香港：夜游太平山，女人街，星光大道，蜡像馆及晚餐

Travel insurance is underwritten by:

CHUBB®

Tour Code: 4HFE  
Updated: 12 JAN 2016

F4.1

\*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

\*本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等级酒店取代。

**AIRLINK**

按旅游有限公司  
Airlink Travel & Tour Sdn Bhd  
(KPL: 5925 62128-X)  
No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100  
Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

☎ : 603-8060 1133 | ✉ : info@airlink-travel.com | 🌐 : www.airlinktravel.my

☎ : **603-8060 1199**